
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1425
van ANNICK DE RIDDER
datum: 6 september 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Waterstofbussen De Lijn Antwerpen  -  Reizigers- en chauffeursbevraging

Op schriftelijke vraag nr. 919 van 23 maart 2018 van Matthias Diependaele antwoordde 
de minister dat de aangekondigde reizigers- en chauffeursbevraging over het gebruik van 
waterstofbussen bij de Vlaamse Vervoermaatschappij De Lijn in Antwerpen nog niet heeft 
plaatsgevonden. De waterstofbussen worden vooral ingezet op drie streeklijnen, namelijk 
buslijn 650, 720 en 780. De reden voor de vertraging zou te wijten zijn aan de 
verlenging van het Europese High V.L.O. City Project. 

1. Hoe ervaren zowel chauffeurs als reizigers de waterstofbussen? Kan de minister de 
voornaamste conclusies bezorgen?

2. Kan de minister de enquête (samen met de resultaten) bezorgen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 1425 van 6 september 2018
van ANNICK DE RIDDER

De Lijn is er nog niet in geslaagd om de beloofde chauffeursenquête intern uit te 
voeren. Die wordt eerlang voorzien.

De resultaten van het binnen het Europese project uitgevoerde onderzoek bij de 
gebruikers van de bussen dient eerst te worden voorgelegd op het stuurplatform van 
het High V.L.O. City Project. 


